



Lion's Newsletter July of 2017

Dear Parents,

July will be a very busy month indeed. We will be learning some new books and learning more vocabulary words. We will be building sentences more and practicing writing. Everyone will work hard as usual and build on their current abilities. Please make sure the kids are eating healthy and avoiding television as much as possible.

Kind regards,

Tr. John

Reading

Many of the kids are doing quite well with their reading ability. About half of the children can read most of the words in all of our reading books. Everybody will pick it up at a different pace and we will continue to practice. These will be our reading books for July with the last week being review.

July 3rd - July 5th - The Snowman

July 10th - July 14th - Gus Grows a Plant

July 17th - July 21st - Watch your step, Mr. Rabbit

July 24th - Review

Core Material

We will be learning three units in July. The kids will learn phonics for the long u and long e, as well as continuous review of phonics throughout all classes. These units will also cover some new words such as who, good, does, and come.

July 3rd - July 5th - "Problem Solvers" Phonics: Long U, Words to know: who, good

July 10th - July 14th - "Sort It Out" Phonics: Long E, Words to know: come, does

July 17th - July 21st - "Protect Our Earth" Phonics: Review Words to know: Review

July 24th - " Review "

Math

For MPM class we will be learning non-directional paths and colors correspondence. They will also be getting more practice drawing straight lines.

July 3rd - July 5th - "B5: 1-5": Paths/Counting Objects

July 10th - July 14th - "B5: 6-10": Counting Objects

July 17th - July 21st - "B5: 11-14": Set Theory

July 24th - "B5: 15-18": Review

Physical Education

Our PE schedule for July will be as follows. I will still be teaching the kids about how to eat as well so hopefully you see them making an effort to eat healthy. This is a super important decision if you want to do your best academically as well as avoid disease!

July 3rd - July 5th - "Gladiator Tussle"

July 10th - July 14th - "Dodge Ball"

July 17th - July 21st - "Shark attack"

July 24th - "Soccer"

Songs and Movement

These will be our songs for July. We will still be building some vocabulary with flash cards as well.

July 3rd - July 5th - "The more we get together"

July 10th - July 14th - "Twinkle, twinkle, little star"

July 17th - July 21st - "Twinkle, twinkle, little star"

July 24th - "Twinkle, twinkle, little star"

Gross Motor Skills

We will be reviewing the shapes of heart, star, oval, diamond, rectangle, and triangle. We will also be continuing to practice the English alphabet.

July 3rd - July 5th - Review shapes

July 10th - July 14th - Tracing the alphabets

July 17th - July 21st - Tracing the alphabets

July 24th - Tracing the alphabets

Library/Storybook

I will continue reading them many different books. Last month the kids really liked the books "Olivia makes a Band," and "The little Train that could."

Best regards,

Tr. John



Lion's Newsletter July of 2017

親愛的父母您好：

七月份確實會很忙碌。我們將學習一些新書，並學習更多的詞彙單字。我們將學習更多新句子，來練習寫作。每個人都會努力學習，並建立在當前的能力上。請確保孩子們健康飲食，盡可能避免看電視。親切的問候，

Tr. John

閱讀

許多孩子的閱讀能力是很好的。大約一半的孩子可以閱讀我們所有閱讀書中大部分的內容。每個孩子按照自己的速度學習，我們每天也會繼續練習。這些將是我們 7 月份的閱讀書，最後一週是複習週。

7 月 3 日 - 7 月 5 日 - “The snowman”

7 月 10 日至 7 月 14 日 - “Gus Grows a Plant”

7 月 17 日 - 7 月 21 日 - “Watch your step, Mr. Rabbit”

7 月 24 日 - “複習週”

主教材

七月份我們會學習三個單位。孩子們將學習 u 和 e 的語音，以及在所有課程中不斷地複習自然發音。這些單元還將涵蓋一些新詞，如：誰、好的、進行、過來。

7 月 3 日 - 7 月 5 日 - “Problem Solvers” 自然發音: Long U, 字彙: who, good

7 月 10 日至 7 月 14 日 - “Sort It Out” 自然發音: Long E, 字彙: come, does

7 月 17 日 - 7 月 21 日 - “Protect Our Earth” 自然發音: 複習, 字彙: 複習

7 月 24 日 - “複習週”

數學

對於 MPM 數學，我們將學習非定向路徑和顏色對應關係。他們也將有越來越多的機會，練習繪製直線。

7 月 3 日 - 7 月 5 日 - “B5: 1-5”：路徑，數數

7 月 10 日至 7 月 14 日 - “B5: 6-10”：數數

7月17日至7月21日 - “B5：11-14”：集合

7月24日 - “B5：15-18”：複習

體能課

我們7月份的PE計劃如下。我仍然會教孩子們如何吃對的食物，所以希望你看到他們努力吃的健康。這是一個超級重要的決定，如果你想做最好的學習和避免疾病！

7月3日 - 7月5日 - “Gladiator Tussle”

7月10日 - 7月14日 - “Dodge Ball”

7月17日至7月21日 - “Shark attack”

7月24日 - “Soccer”

歌唱律動

這將是7月份的歌曲。我們還將使用字卡建立一些詞彙。

7月3日 - 7月5日 - “The more we get together”

7月10日 - 7月14日 - “Twinkle, twinkle, little star”

7月17日 - 7月21日 - “Twinkle, twinkle, little star”

7月24日 - “Twinkle, twinkle, little star”

小肌肉大肌肉技能

我們將描繪心形，星形，橢圓形，菱形，矩形和三角形的形狀。我們也將繼續練習英文字母的書寫。

7月3日至7月5日 - 複習形狀

7月10日至7月14日 - 描寫字母

7月17日至7月21日 - 描寫字母

7月24日 - 描寫字母

圖書館/童話故事

我會繼續說不同的繪本給孩子們聽。上個月，孩子們真的好喜歡“奧利維亞製作樂隊”，還有“小火車”。

最好的祝福，

Tr. John